
Goedenavond, 

Bedankt 
nog 

voor de 
terugkoppeling 

deze ochtend 

Voor de 
griffie, bijgevoegd mijn inspraakbrief. 

Graag 
een 

bevestiging 
dat deze aan de raadsleden wordt 

doorgestuurd, 
zodat 

zij 
deze kunnen 

betrekken 
in 

hun 
besluitvorming. 

(geanonimiseerd)

Groet, 

Van: 

Verzonden: 
maandag 6 mei 2024 10:35 

Aan: 

Onderwerp: 
RE: Aanmelden 

inspraakbijeenkomst 
vanavond 

6 mei 

Hartelijk 
dank voor uw mail. Helaas is het niet meer 

mogelijk 
om 

mondeling 
in te 

spreken. 

U 
kunt wel een brief sturen naar de raad via 

griffie @roosendaal.nl 

zodat de raad 
uw 

brief kan 

betrekken 
bij 

de 
besluitvorming. 

Met 
vriendelijke groet, 

Gemeente Roosendaal 

|Afdeling Raadsgriffie 

[Postbus 5000, 
4700 

KA 
Roosendaal 

[0165-579 627 

|raad.roosendaal.nl 

Van: 

Verzonden: 
maandag 6 mei 2024 07:04 

Aan: 

Griffie @roosendaal.nl 

Onderwerp: 
Aanmelden 

inspraakbijeenkomst 
vanavond 

6 mei 

Goedemorgen, 

Kan 
ik 

mijzelf nog 
aanmelden om in te 

spreken op 
de 

inspraakbijeenkomst 
van vanavond 

6 
mei over 

de Poolse 
supermarkt? 

Las 
net 

op 
de site dat dit 

eigenlijk 
voor 

afgelopen vrijdag 
had 

gemoeten… 

Vriendelijke groet, 

  

(geanonimiseerd)



Betreft: 
Voorkeursoplossing 

Poolse 
supermarkt Gastelseweg 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 

Allereerst wil ik mijn oprechte waardering uitspreken 
voor de aandacht die u heeft 

geschonken 
aan het 

vraagstuk rondom de supermarkt aan de Gastelseweg. 
Het is 

bemoedigend om te zien dat dit onderwerp 

serieus wordt genomen 
en dat er nu een reeks 

oplossingsrichtingen op tafel 
ligt 

waarover u een besluit 

dient te nemen. 
Het is 

een complex vraagstuk dat vraagt om een weloverwogen beslissing, waarbij diverse 

belangen 
in acht moeten worden 

genomen. 
Als bewoner van de Jacob van Heemskerckstraat, recht 

tegenover 
het 

parkeerterrein 
van de Poolse 

supermarkt, 
wil ik graag mijn standpunt 

met 
betrekking 

tot de 

voorgestelde oplossingsrichtingen 
kenbaar maken. Helaas heb ik me 

niet 
op tijd 

kunnen aanmelden voor 

de inspraakbijeenkomst, vandaar dat ik via deze brief mijn stem wil laten horen. 

In 
mijn eerdere inspraak van september 

2021 
bij de behandeling van het “initiatiefvoorstel kaders 

arbeidsmigrantenbeleid, " 
heb ik reeds benadrukt dat er behoefte is aan een echte, integrale oplossing 

voor deze kwestie. Een 
oplossing 

die niet alleen 
tegemoetkomt 

aan de behoeften van 

arbeidsmigranten, 

maar ook de leefbaarheid en het woongenot van de bewoners in deze buurt respecteert. Ik herhaal dit 

standpunt, 
omdat ik ervan 

overtuigd 
ben dat het handhaven van de 

supermarkt op de 
huidige 

locatie 

nooit 
een duurzame oplossing kan bieden, voor geen van de betrokken partijen. 

De overlast die de supermarkt en haar klandizie veroorzaken in de 
omgeving 

is inmiddels bij u bekend. 

Maatregelen 
zoals extra 

parkeerplaatsen 
en 

fietshekjes 
hebben enige verbetering gebracht 

in de 

verkeerssituatie, maar hebben de kern van het probleem 
niet 

aangepakt. Handhaving en sfeerbeheer 

kunnen slechts 
tijdelijke verlichting bieden, 

maar zullen op de 
lange termijn 

niet leiden tot een structurele 

verbetering van de leefbaarheid. Het faciliteren 
van verhuizingen van overlast ervarende omwonenden is 

een nobel gebaar, maar lost het probleem niet op bij de wortel. 

Het document 'Arbeidsmigranten Roosendaal’ onderstreept het aantrekken van arbeidsmigranten voor de 

economische ambities van Roosendaal. Deze 
groei vertaalt zich dagelijks 

in de nog altijd stijgende 

klandizie van de 
Swojska 

Chata. Het is 

duidelijk 
dat het aantrekken van 

arbeidsmigranten vraagt 
om 

passende voorzieningen. 
Door de 

supermarkt 
te 

verplaatsen 
naar een 

meer geschikte 
locatie binnen 

Roosendaal wordt geanticipeerd op toekomstige ontwikkelingen en behoeften. Dit biedt kansen, terwijl 

het falen om deze behoefte 
adequaat 

te 
organiseren onvermijdelijk opnieuw 

zal resulteren in 
problemen 

zoals momenteel ervaren worden aan de Gastelseweg. 

Het beleid van de gemeente Roosendaal, zoals vastgelegd 
in het Detailhandelsbeleid van 

2015 
en het 

recente 
bestemmingsplan ‘Terugdringen 

horeca en detailhandel buiten de 
centrumring', 

benadrukt de 

noodzaak om detailhandel te concentreren in winkelcentra en buurtcentra. Het huidige bestemmingsplan 

is niet in 

lijn 
met deze visie. Een 

supermarkt 
van deze omvang 

in een woonstraat staat niet alleen haaks op 

het beleid, maar ondermijnt de leefbaarheid in de buurt. 

Ik 
roep u 

dan ook 
dringend op om 

in te zetten 
op 

de 
verplaatsing van 

de 
supermarkt 

als 

voorkeursoplossing 
voor de 

problematiek 
aan de 

Gastelseweg. 
Ik vertrouw 

erop 
dat u deze kwestie met de 

grootst mogelijke zorgvuldigheid 
en 

verantwoordelijkheid 
zult behandelen, met het oog op het 

welzijn 
van 

alle betrokkenen. 

Met 
vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd) 


